
”At blive den man er, med tro på fremtiden – på en skole med 
plads til forskellighed og plads og ansvar for hinanden” 

	
Bestyrelsesmøde	d.	19.	Maj	2020	
kl.	17:00	–	19:00.	
 
Deltagere: Skoleleder, personalerepræsentant og den forældrevalgt bestyrelse. 

Afbud: Lise og Winnie 

RESPEKT, SELVVÆRD, FÆLLESSKAB, GLÆDE, TRYGHED OG NYSGERRIGHED 

 

 Emne og afsat tid Formål (- Tovholder) og kort om indhold Referat 
1 Godkendelse af referat fra de sidste 

møde(r). (5 min) 
Beslutning (Seneste referent(er), alle) 

Kopi til kontor/hjemmeside 

17:00 – 17:05 
Referat godkendt af tilstedeværende 
mødedeltagere, som deltog i sidste møde. 

 

 
  



2 Nyt fra Skolelederen  (15 min) Information (Jesper) 17:05 – 17:20 
Jesper informerer om at der er nye elever på vej til 
skolen. 
Vi er startet op på fase 2 og det går rigtigt godt nu, 
hvor de store elever er tilbage på skolen. 
Der arbejdes med afgangselevernes afslutning af 
skoleåret. 
Under Corona og lige nu har vi et historisk lavt 
sygefravær blandt vores personale. 
Skolehjem samtalerne er ved at blive forberedt lige 
nu og kommer fortrinsvis til at handle om trivsel. 
Der planlægges at afholde en dimission / afslutning 
for 9. klasse i det omfang det kan lade sig gøre i 
forhold til sundhedsmyndighedersnes 
retningslinier. 
Maria og Katja informerer om, hvordan 
dimissionen forløb i 2019 
Jesper informerer om planerne for skolen efter 
sommerferien og næste skoleår. 

3 Nyt fra Medarbejderrepræsentant (10 min) Information (Jan) 17:20 – 17:30 
Jan informerer om en rigtigt positiv oplevelse af 
"den gamle landsbymodel" af en skole med samme 
lærer til en klasse hele dagen. 
Fjernundersvisningen diskutteres og diverse 
erfaringer nævnes. 
Jan informerer om at skoleintra har været en stor 
hjælp i Coronatiden og at mange af de funktioner 
der er i skoleintra er rigitgt gode og har fungeret 
rigtigt godt mht. fjernundervisningen. 

4 Generalforsamling og bestyrelsesmøder 
(15min) 

Diskussion og beslutning. (Jan) 
- Datoer for næste møder 
- Generalforsamling 

17:30 – 17:45 
Generalforsamlingsdato blev diskutteret og den 
blev nu udskudt til efter sommerferien. 
Der blev fundet nye datoer for bestyrelsesmøder 
frem til generalforsamlingen. 
 



5 Kommando veje (15 min) Diskussion (Morten, alle) 
Genopfriskning af kommandoveje 

17:45 – 18:00 
Punktet udsættes til et bestyrelsesmøde, hvor 
bestyrelsen er fuldt repræsenteret. 
 

6 Status på arbejdsgrupper/fokus punkter 
(15min) 

Diskussion, beslutning (Alle) 
-fonde, service kontrakter, IT/bilag etc.. 
 

18:00 – 18:15 
Det aftales at alle udvalg fremover kontaktes af en 
bestyrelsesrepræsentant for en status inden, hvert 
bestyrelsesmøde, så bestyrelsen bedre kan følge 
op på hvordan det går og om de enkelte udvalg 
mangler noget fra os for at kunne komme videre 
med deres arbejde. 
Der nævnes følgende udvalg: 
Rengøring 
Fundraising 
PR 
Bagehold 
Arbejdsdag 
IT 
Seniorservice 
Støtteforeningen 
Morten kontakter fundrasing ang. Elrofonden 
Lise kontakter arbejdsdagsholdet for at høre om 
nogle små grupper af forældre kan påbegynde de 
reperationer og vedligehold på skolen, der er klar 
til at blive ordnet og om der kan arrangeres 
optælling og flytning af møbler fra vores eksterne 
lagre evt. i samarbejde med seniorservice. 
Jesper finder en personalerepræsentant, til at 
hjælpe med at se hvilke møbler der kan bruges på 
skolen lige nu. 
Jan tager kontakt til EC Power ang. servicekontrakt, 
garanti og statstilskud 
Morten gennemgår IT bilag og henvender sig til IT 
gruppen. 
 



7 Budget opfølgning og ansættelser (45min) Diskussion og beslutning  
(Jesper, Bjørn) 

18:15 – 19:00 
Jesper informerer om ansættelser. 
Bjørn informerer om økonomien i det.  

 


